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Veřejné zasedání č. 18 

konané dne 28. 4. 2016 

na Úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt, Šárka Marcínová, Ing. Jiří Vodička, Jiří Hrách, 

                 Filip Kaštánek, Jan Havelka, Miloslav Kliment 

Omluveni:  Ing. Miroslav Horák Neomluveni: 0 Hosté: pan Křížek, zástupci firmy Enterplex 

 

Program: 

1) Zahájení 
2) Zvolení zapisovatele 
3) Zvolení ověřovatelů 
4) Kontrola zápisu č. 17 
5) Smlouva Naše základní škola, z.ú. 
6) Založení dotační komise 
7) Rozpočtové opatření č. 1 
8) Návrh změny v silniční síti 
9) Odměna místostarostce za zastupování starosty obce 
10) Projednání kontroly škola a školka 
11) Střecha na klubovně v Leči 
12) Projekt na stavbu chodníků a autobusových zastávek  
13) Ateliér Svatopluk o.p.s. 
14) Diskuse 
15) Závěr 

 
1) Zahájení 

Místostarostka Šárka Marcínová přivítala přítomné občany a zastupitele a zahájila Veřejné zasedání č. 
18 v 19:01 h. Místostarostka konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 
Dále uvedla, že Zastupitelstvo městyse Liteň se sešlo v nadpoloviční většině - počtu 8 členů a je 
usnášení schopné. Starosta Ing. Miroslav Horák se omluvil. 
Místostarostka seznámila přítomné s návrhem programu a po dohodě zastupitelů zařadila na začátek 
programu Bod č. 14) Seznámení s elektronickou aukcí firmy Enterplex.   
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7  proti: 1 (Havelka)  zdržel se: 0 
 

Program Veřejného zasedání č. 18 byl schválen. 
 
2) Zvolení zapisovatele 
 
Místostarostka navrhla na zapisovatelku Martinu Mottlovou. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 0  zdržel se: 0 
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Zapisovatelkou byla schválena Martina Mottlová 

 
3) Zvolení ověřovatelů 
 
Místostarostka navrhla za ověřovatele zastupitele Miloslava Klimenta a zastupitele Jiřího Hrácha 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8   proti: 0   zdržel se: 0 
 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Miloslav Kliment a zastupitel Jiří Hrách. 
 

4) Kontrola zápisu č. 17 
 
Místostarostka informovala, že zápis č. 17 byl zkontrolován a podepsán ověřovateli – zastupitelem 
Miroslavem Slancem a místostarostkou Šárkou Marcínovou. Zastupitel Havelka se zeptal zastupitele 
Vodičky, zda na předchozím Veřejném zasedání skutečně řekl, že dříve, když se pověřil starosta k 
podpisu smlouvy, ne vždy se znalo její konečné znění. Zastupitel Vodička potvrdil, že to řekl. 
 
Zápis č. 17 byl schválen. 
 

14) Seznámení s elektronickou aukcí firmy Enterplex 
 

Místostarostka předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který představil firmu Enterplex, která se věnuje 
pořádání aukcí na svoz komunálního odpadu a na dodavatele energií elektřiny a plynu, do kterých se 
mohou zapojit nejen obce a firmy, ale i domácnosti. Jedná se o českou firmu, která je na trhu 6 let. 
Nejbližší aukci tato firma bude pořádat v červnu 2016. Aukce na elektřinu a plyn pořádají 5x ročně 
s garantovanou cenou na dvouleté období. Smlouvy uzavřené přes tuto firmu neobsahují automatické 
prodlužování. Z aukcí pro firmy a obce si firma Enterplex účtuje provizi 10 % z reálné uspořené částky 
dle fakturace za poslední období. Aukce pro občany již proběhla, cena za energie byla stanovena a 
nabídnuta firmou. Pan Čáp se dotázal, jak probíhají aukce na vyvážení komunálního odpadu. Zástupci 
firmy Enterplex informovali, že nejvíce záleží na požadavcích obce a nabídce dodavatelů z okolí obce, 
jakými způsoby mohou komunální odpad vyvážet. Na závěr zástupci firmy nabídli konzultace pro 
občany na Úřadě městyse Liteň. Zastupitel Kaštánek navrhl rozhodnout na příštím zasedání, zda se 
Městys Liteň zapojí do aukce.    
 

5) Smlouva s „Naší základní školou z.ú.“ 
 
Místostarostka seznámila přítomné se Souhlasným stanoviskem, navrženým Naší školou z.ú., ke 
schválení zastupitelstvem. 
 
Návrh usnesení č. 36 z 28. 4. 2016: 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje Souhlasné stanovisko, zaslané Naší školou a souhlasí, aby 

na jeho základě byla vypracována podnájemní smlouva. 

   HLASOVÁNÍ: pro: 8  
                             proti: 0  
                            zdržel se: 0  
 

Usnesení č. 36 z 28. 4. 2016 bylo schváleno. 
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6) Založení dotační komise 
 
Místostarostka předložila návrh na složení Dotační komise. 
 
Návrh usnesení č. 37 z 28. 4. 2016: 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje návrh na založení dotační komise ve složení:   
Předseda komise: Jiří Hrách 
Člen: Šárka Marcínová 
Člen: Filip Kaštánek 
Člen: Pavlína Uhříková 
Člen: Eva Knopová     
 

   HLASOVÁNÍ: pro: 8  
                             proti: 0  
                            zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 37 z 28. 4. 2016 bylo schváleno. 
 

7) Rozpočtové opatření č. 1 
 

Místostarostka upřesnila zastupitelům Rozpočtové opatření č. 1. 
Návrh usnesení č. 38 z 28. 4. 2016: 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje rozpočtové opatření č. 1 v předloženém znění.  
 

   HLASOVÁNÍ: pro: 8  
                             proti: 0  
                            zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 38 z 28. 4. 2016 bylo schváleno. 
 

8) Návrh změny v silniční síti 
 
Místostarostka seznámila přítomné s žádostí od Krajské správy a údržby silnic, ve které se jedná o dva 
krátké úseky silnice. Jeden úsek je pokračování cesty k nádraží v Litni a druhý u nádraží v Leči. 
 
Návrh usnesení č. 39 z 28. 4. 2016: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s vyřazením úseku silnice III/11525 n a III/11524 n do místních 
komunikací Městyse Liteň. 
 
   HLASOVÁNÍ: pro: 5 (Marcínová, Hrách, Kaštánek, Kliment, Vodička) 
                             proti: 2 (Slanec, Havelka)  
                            zdržel se: 1 (Fiřt)  

 

Usnesení č. 39 z 28. 4. 2016 bylo schváleno. 
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9) Odměna místostarostce za zastupování starosty obce 
 
Místostarostka informovala, že plně zastupuje starostu, který je od března 2016 v pracovní 
neschopnosti. Za toto zastupování by mělo místostarostce náležet finanční dorovnání do výše jeho 
platu. Zastupitel Havelka uvedl, že plat, který místostarostka nyní pobírá je, dle jeho názoru, 
dostačující. Místostarostka stručně seznámila zastupitele se svou činností po dobu zastupování 
starosty, např. schůzky ohledně kanalizace na Stavebním úřadu v Králově Dvoře, jednání s právníkem, 
kvůli propadu pod ČOV, vyřešení dobytka v blízkosti vodárny, jednání s odborníky, ohledně Vodárny ve 
Vlencích, jednání s panem Durasem o pozemku pod školkou a řešení běžných činností úřadu. Proběhla 
diskuse k trestnímu oznámení na těžbu písku a o množství zavážení zeminy do pískovny. Zastupitel 
Kaštánek konstatoval, že místostarostka zastupuje starostu dobře, přesto dle jeho názoru nemá životní 
zkušenosti, ani zralost, ani pracovní zkušenosti, a že na obci je příliš nakumulovaných problémů a lepší 
než zvyšovat plat místostarostce, by bylo vhodné vybrat nového starostu na zbytek volebního období, 
jelikož nepředpokládá, že se starosta v nejbližší době vrátí do práce. Vylučovací metodou dospěl 
zastupitel Kaštánek k tomu, že jediný, kdo by chtěl a mohl dělat starostu je on sám. Některým 
zastupitelům se nelíbil návrh zvýšení platu na neomezenou dobu tj. do ukončení pracovní 
neschopnosti starosty. Z diskuse zastupitelů, vzešla úprava návrhu usnesení s účinností do 31. 5. 2016. 
Několik občanů a zastupitelů uvedlo, že jsou se zastupováním místostarostky spokojeni a odměnu si 
zaslouží.  
 

Návrh usnesení č. 40 z 28. 4. 2016 
Zastupitelstvo Městyse Liteň souhlasí s platovým finančním dorovnáním paní Šárce Marcínové, 
za zastupování starosty obce, v jeho dlouhodobé nepřítomnosti z důvodu pracovní 
neschopnosti. S účinností od 1. 4. 2016 do 31. 5. 2016 

 

   HLASOVÁNÍ: pro: 6 (Fiřt, Slanec, Marcínová, Hrách, Kaštánek, Kliment) 
                             proti: 1 (Havelka)  
                            zdržel se: 1 (Vodička)  

 

Usnesení č. 40 z 28. 4. 2016 bylo schváleno. 

 

10) Projednání kontroly škola a školka 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Vodičkovi. Zastupitel Vodička stručně informoval zastupitele o 
kontrole hospodaření ZŠ a MŠ, která proběhla dne 15. 3. 2016. Základní i Mateřská škola skončila 
hospodaření s kladným výsledkem. Zastupitel Vodička informoval o úspoře ve vytápění školy díky 
novému kotli. Dále uvedl, že je do první třídy zapsáno 44 dětí na rok 2016/2017 a s největší 
pravděpodobností budou zřízeny dvě první třídy. Vedení školy navrhlo uspořádat opět setkání se 
zastupiteli v prostorách školy, při které by bylo možno konkrétně dohodnout další rozvoj tohoto 
zařízení a vedení školky se přimlouvá při dělení pozemku pod školkou za realizaci cesty jinde než mezi 
budovou školky a učilištěm. Je to totiž jediný celistvý prostor, kam by se daly přesunout hrací elementy 
a jsou tam stromy, které poskytují v létě dětem stín. Místostarostka informovala o schůzce s panem 
Durasem.  
 

11) Střecha na klubovně v Leči 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Havelkovi, který informoval o špatném stavu střechy na 
klubovně v Leči a o vyčlenění peněz v rozpočtu na opravy v r. 2016. Zastupitel Kaštánek upozornil, že 
nabídky předložené zastupitelem Havelkou nemají stejné zadání a proto je bude těžké porovnávat. 
Zastupitelstvo se dohodlo na připravení výkazu výměr a do příštího zasedání zajistit nové nabídky.  
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12) Projekt na stavbu chodníků a autobusových zastávek – Ing. Kubísek 
  
Místostarostka předala slovo zastupiteli Havelkovi, který předložil návrh řešení stavby chodníků a 
autobusových zastávek. V diskusi navrhl zastupitel Kaštánek 3D vizualizaci. Místostarostka přislíbila do 
příštího zasedání zjistit více podrobností o existenci smlouvy o dílo na projekt. Zastupitel Kaštánek 
uvedl, že by bylo dobré vypracování celkové studie vzhledu obce, připravit projekty a využívat dotace.  
 
13) Ateliér Svatopluk 
 
Místostarostka přivítala zástupce společnosti Digitus Mise o.p.s., pana Křížka, který je 
spoluzakladatelem Ateliéru Svatopluk o.p.s. (AS) a zahájila diskusi. Probrala se situace nefunkční 
Správní a Dozorčí rady, kdy se jednou z příčin uvedla nečinnost soudu. Někteří zastupitelé dávali vinu 
řediteli AS, který je v roce 2015 uvedl v omyl, že bylo na jmenování Správní a Dozorčí rady čas. Pan 
Křížek uvedl, že i když není funkční Správní a Dozorčí rada, stále má AS funkčního ředitele a společnost 
dál funguje. Dále uvedl, že ve Statutu k Zakladatelské listině je uvedeno, že Správní a Dozorčí radu 
sestavují zakladatelé v poměru 1:2. Zastupitel Kaštánek oponoval, že existuje judikát – rozhodnutí 
soudu, kdy rady může jmenovat pouze jeden zakladatel.  Místostarostka, požádala pana Křížka o 
zajištění kopie spisu u soudu. Pan Křížek dále informoval, že se příští týden bude konat jednání Správní 
rady společnosti Digitus Mise o.p.s., kde se bude rozhodovat o odchodu ze společnosti AS. Zastupitel 
Havelka uvedl, že AS funguje jako sociální firma s veřejně prospěšnými službami - doktoři, jídelnou, 
dvěma tělesně postiženými zaměstnanci a kdyby v minulosti nevznikl AS, dostal by se areál učiliště do 
soukromých rukou a tyto služby by tam nebyly. 
  
14) Diskuse 
 
Místostarostka zahájila diskusi.  
Zastupitel Vodička se dotázal, jak to vypadá se soudem ohledně ČOV. Místostarostka odpověděla, že si 
právník vyžádal další dokumenty, které mu byly předány. 
Občan z Bělče se zeptal, zda se bude zavážet pískovna. Místostarostka uvedla, že v současné době platí 
rozhodnutí nezavážet.  Dále se zeptal zda se bude opravovat ulice k pískovně od Karlštejnské ul. k č.p. 
223.  Místostarostka přislíbila do příštího zasedání zjistit k tomu informace.  
Pan Čáp si stěžoval na silný zápach v ulici Pode Zděmi v místě kde je autolakovna a upozornil, že je 
umístěna v blízkosti školky. Zastupitel Havelka informoval, že se to řešilo při pronájmu. On sám nic 
necítil, přesto, že v areálu bydlí. Firma by měla dle smlouvy používat vodou ředitelné barvy a filtry a 
existuje dohoda, že lakování má probíhat mimo provoz školky. Paní Čápová požádala, zda by se to 
mohlo prověřit.  
Pan Šafránek se zeptal, kdy bude hotový zápis ze zasedání, kvůli informaci od zastupitele Fiřta, že by 
mělo být ukončeno vyšetřování trestního oznámení na pískovnu. Zastupitel Havelka uvedl, že ta 
informace je prozatím ústní. Místostarostka odpověděla, že zápis bude 11. den od zasedání vyvěšen 
na Úřední desce. Dále pan Šafránek nabídl, že v případě zájmu zajistí vrt v pískovně, díky němuž by se 
zjistila časová posloupnost zavážení. Zastupitel Kaštánek by chtěl, aby obec zaplatila druhý posudek na 
množství navezené zeminy. Místostarostka požádala o zjištění ceny vrtu.  
 
15) Závěr 
 
Místostarostka děkuje za účast a končí veřejné zasedání ve 22:23 hod. 
 
 
 




